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Ioan 3: 1-8,  "....Nu te mira că ţi-am zis, "Trebuie să vă naşteţi din nou""...(vs. 7)  
 
       *  Noi ştim că vechea sămânţă trebuie să moară, înainte ca noua sămînţă să poate să vină afară din vechea 
sămînţă, trebuie să putrezească, absolut, nu numai să moară, dar să putrezească după moartea ei. Noi cunnoaştem aceasta 
de a fi adevărat. La fel este şi cu noua naştere. Noi niciodată nu mergem înapoi, ci noi mergem înainte acolo unde tu eşti 
născut din nou. 
          Şi aceasta este de ce eu cred că astăzi noi avem atît de multe....mai de grabă, nu aşa de multe, naşteri din nou 
originale, este pentru că sămînţa este --- poate că ve simpatiza cu Cuvântul sau cu persoana, dar ei nu vor să putrezească 
din vechiul sistem în care ei au fost. Ei nu doresc să iasă afară din el. Ei vor să stea în vechiul sistem şi să pretindă că au 
naşterea din nou sau mesajul pentru timpul acesta. 
         Noi găsim aceasta sub Luther, Wesley, penticostali, şi toate celelalte epoci. Ei încă încearcă să se ţină de vechiul 
sistem  şi să pretindă aceasta, dar vechiul sistem trebuie să moară, să putrezească, să fie capabil să aducă la viaţă pe cel 
nou. Ei încă vor să se ţină. Observaţi, ei ştiu că vechiul sistem este mort, dar ei doar nu vor să putrezească afară din el. 
Acum, putrezit este cînd el este cu adevărat  terminat, descompus, distrus - nu mai este . 
         Când este făcută o afirmaţie că cineva are naşterea nouă....Dar o afirmaţie este doar un  mic semn începător, 
putrezirea produce, aduce, noua naştere. Voi trebuie să putreziţi din cea veche, la fel cum am făcut-o în toate epocile, prin 
cea a lui Wesley şi aşa mai departe......Dar lucrul acesta este, după acea nouă naştere este născ.....Luther a venit cu un 
cuvânt: "Cel drept va trăi prin credinţă" (Romani 1: 17). Ei bine, El nu putea să se ţină mai mult de vechiul sistem. El 
trebuia să iasă din el. 
         Şi apoi când Calviniştii au luat biserica Anglicanilor în aşa o condiţie (sub doctrina Calvinistă) pînă când 
Dumnezeu a ridicat o doctrina Armeniană (care a fost John Wesley).... Vechiul sistem a trebuit să moară pentru ca cel nou 
să poată veni.Şi  când epoca lui Wesley a încetat şi toate micile epoci sau firişoare ce au ieşit din tulpina epocii din 
timpul  lui Wesley...... Vedeţi, cînd Penticostalii au ieşit cu restaurarea darurilor, ei au trebuit să iasă afară din Baptişti, 
Prezbiterieni, Sfinţi pelerini, Nazarineni, Biserica Lui Cristos (aşa numita), şi toate acestea, ei au trebuit să iasă afară din 
ele, să putrezească din ele, să accepte noua naştere. 
        Fără nici o urmă de îndoială, noi sântem în epoca Laodicea acum. Acum, mesagerul ei este promis în Maleahi 4: 
5-6. El este promis  s-o facă, şi Mesajul este să aducă înapoi Cuvântul --- să aducă oamenii înapoi la Cuvânt. Ea (Epoca 
Laodicea) o să primească o nouă naştere la......conform cu Maleahi 4. 
         Totul în natural tipizează spiritualul. Vă daţi voi seama de aceasta? Totul în natural tipizează spiritualul, fără 
îndoială. De exemplu, cum ar fi aceasta, cînd noi sântem născuţi în Trupul lui Cristos, acolo sînt trei elemente care vin 
(sînt) să aducă naşterea. Şi aceste sînt cele trei elemente care au venit afară din viaţa lui Cristos cînd El a murit. Acolo au 
ieşit din trupul Lui, Apa, Sîngele, şi Duhul. Este aceasta corect? Trei elemente. Şi acestea sînt elementele prin care trecem 
noi cînd sîntem născuţi din nou, justificare, sfinţire, botez cu Duhul Sfânt. Acum, acestea toate pot fi într-un singur act, 
dar aceasta ia....Dar tu poţi fi într-un stadiu de justificare fără ca să fii sfinţit. Şi tu poţi să crezi în Domnul Isus Christos şi 
totuş să porţi murdăria cu tine. Dar tu deasemeni poţi să trăieşti absolut într-o viaţă justificată, curată şi sfinţită, dar fără 
Duhul Sfânt.  
      * Acum, noi înţelegem deasemenea că Dumnezeu este perfect în trei. Acum, Dumnezeu este perfect în trei. Harul 
este cinci. Şapte este desăvîrşirea, ca şi lumea. Dumnezeu este perfect în Tată, Fiu, şi Duhul Sfânt. Aceasta este 
perfecţiunea Dumnezeirii: toate îtr-un singur Dumnezeu în trei manifestări ale celor trei atribute a unei slujbe-sau a celor 
trei slujbe în o singură Dumnezeire. 
           Acum, acolo este de asemenea în perfecţiune, trei trepte ale harului în biserică: justificare, sfinţire, Botez al 
Duhului Sfânt. Aceasta constă în naşterea din nou. Exact ca şi cum este tipizată o naştere naturală. Cînd o femeie dă 
naştere unui copil, prima dată vine apa, apoi sângele apoi viaţi. Biblia spune în Ioan 5: 7, "Acolo sânt trei care mărturisesc 
în cer, Tatăl, Cuvântul ( care este Fiul ), şi Duhul Sfânt; şi aceştia sânt Una. Şi sânt trei care mărturisesc pe pămînt: apa, 
sângele, şi duhul; şi aceştia sînt una în mărturisirea lor". 
        Acum, Tatăl, Fiul şi Duhul Sfânt sînt Una.Tu nu poţi să ai pe Tatăl fără să-L ai pe Fiul, şi tu nu poţi să-L ai pe 
Fiul, fără să-L ai pe Duhul Sfânt. Dar tu poţi fi justificat, fără să fii sfinţit. Tu poţi să fii sfinţit fără să fii umplut cu Duhul 
Sfânt. Noi putem dovedi aceasta prin ordinea naturii. 
     * Ce este Botezul cu Duhul Sfânt? Este Duhul Botezându-te pe tine în trupul lui Cristos (1Cor.12: 13). Este naşterea 
din nou. Este Duhul lui Dumnezeu venind înăuntru şi umplîndu-te după ce tu te-ai pocăit, (auzind Cuvântul Lui) şi fiind 
botezat în apă (în consecinţă) ca o bună mărturie spre Dumnezeu. (Fapte 2: 38). 
        Dacă tu eşti o sămînţă adevărată, tu vei auzi acel Cuvîntul, Duhul te va boteza în Trupul Lui Cristos, umplîndu-te 
şi dîndu-ţi putere, şi tu vei primi Cuvântul pentru tine în ziua şi epoca ta (1 Tesalon.1: 2:6). 



    *  Şi tot aşa noua naştere este o mizerie. Amin. Vă va face pe voi să faceţi lucruri pe care voi nu vă gîndeaţi că le veţi 
face: să stai la un colţ şi să baţi o tamburină, sau să cînţi: "Glorie lui Dumnezeu. Aleluia. Slavă lui Dumnezeu. Lăudat să 
fie Domnul". De ce, tu vei acţiona ca un maniac. Aceasta este ce s-a întîmplat cu apostolii, aceasta s-a întâmplat cu 
fecioara Maria; ea a acţionat ca oamenii beţi. Ea a fost o mizerie pentru societate, dar a trebuit o mizerie, pentru ca să vină 
Viaţa. Amin. 
        Până când totul nu moare şi nu putrezeşte, viaţa nu poate veni afară din el. Pînă când un om nu moare şi nu 
putrezeşte în propria sa gîndire, Cristos nu poate intra în inima lui. Cînd tu încerci să gîndeşti pentru tine :," Acum, dacă 
eu mă voi duce la altar şi voi spune," Da Doamne, eu sînt un băiat bun, eu Te voi primi pe Tine, eu îmi voi plăti 
zeciuielile. Eu voi face aceasta"", tu va trebui să mori şi să putrezeşti chiar acolo pentru gîndirea ta. Lasă ca Duhul Sfânt 
să preia totul şi tu doar fă ceea ce El vrea  să facă cu tine. Ia un fel de mizerie cu aceasta. Aceasta sună oribil, nu 
sacrilegios, dar este adevărul. Este singura cale pe care eu o cunosc cum să loveşti  lucrul afară pentru ca să te facă să-l 
înţelegi.  
     * Eu acuma voi spune ceva, şi eu vreau s-o fac adînc, şi fie ca Domnul să ajute la aceasta. Acolo este  partea  
emoţională a aşa zisei biserici a Duhului Sfânt de astăzi. Ei au o grămadă de fanatism construit, şi fug aici afară, pentru că 
nu sînt de acord cu Cuvântul. Ei doar merg împreună, "Oh, noi am avut o măreaţă adunare. Aleluia, aleluia, aleluia". 
        Acum, cînt voi faceţi aceea, şi nu aduceţi roadele Duhului, atunci voi muriţi în noul spirit (duh). Voi nu trebuie să 
faceţi asta; asta-i adevărat. Dar Dumnezeu trebuie să vă dea vouă un duh nou (Psalm 51: 10-11). De ce, pentru că cu 
duhul pe care-l aveţi, voi nu puteţi să mergeţi mai departe cu voi înşivă. Deci cum veţi putea merge mai departe cu 
Dumnezeu? 
        Deci, Dumnezeu trebuie să vă dea o inimă nouă, nu una cîrpită, ci o inimă nouă. Aceea este că intelectului vostru 
cu care gîndiţi, se dă o nouă cale de gîndire. Atunci cînd El vă dă un nou fel de gîndire, : "Da aceea este adevărat. Biblia 
pare a fi rezonabilă, adevărată. Eu nu obişnuiam să o cred. Dar acum o cred".  Acum, acolo este trezirea voastră. Vedeţi? 
        Ei zic, "Da, desigur eu nu vreau să merg în iad. Eu vreau să-L primesc pe Cristos". Aceea este în regulă. Aceea 
este bine. Aceea este că doar tu mai întâi....? 
       Atunci El spune după aceea, "Apoi Eu vă va da un duh nou". 
       Ce este aceasta? O nouă dorinţă, "Eu vreau să fac ce este bine". 
      "Acum, Eu ştiu că eu sânt un Creştin, eu trebuie să ....Eu mai fumez una şi apoi mă voi lăsa. Eu doar voi sta acasă în 
seara aceasta, şi voi ştiţi, eu doar voi....." toate aceste mici doar, doar, doar exact....Eva s-a oprit doar pentru un moment. 
Aceasta este tot ce ea a trebuit să facă. 
       Dar acum, acesta este noul spirit. Apoi observaţi ordinea Scripturii. După ce voi vă luaţi o inimă nouă şi un nou 
duh, El a spus, "Apoi Eu voi pune Duhul Meu...." Vedeţi? Oh, Ce? Aceasta este ceea ce scriptura spune aici. Aceasta este 
ordinea, numelor şi numerelor din Scriptură: o inimă nouă, un duh nou, şi apoi Duhul Meu (Ezechel 36: 24-29). 
       Inima nouă ce Dumnezeu o pune în voi, stă chiar în centrul vostru.. Aceasta este impulsul vostru, unde emoţiile 
voastre merg afară. Şi Duhul nou stă chiar în mişlocul inimii noi. Şi Duhul lui Dumnezeu, Duhul Sfânt, stă chiar în 
centrul Duhul cel nou, şi acolo El controlează emoţiile voastre. 
       Dar acolo este o singură Biserică, şi acolo este o singură cale prin care tu poţi să intri înăuntru, şi aceea este prin 
naştere. Tu eşti născut în Biserica lui Isus Cristos şi un membru (mădular) a Trupului Său, a delegaţiei spirituale a 
Cerului. Şi apoi semnele care arată că Cristos este cu tine, trăiesc (se arată) prin tine. 
        Creştinilor, oh, voi trebuie să aveţi o relaţie personală cu Dumnezeu. Ca să devii un fiu a lui Dumnezeu, tu trebuie 
să devii ( să începi să fii în relaţie) în relaţie cu Dumnezeu. El trebuie să fie Tatăl tău pentru ca tu să fii un fiu. Şi numai 
copii Lui, fii şi fiicele sânt salvaţi ( mântuiţi ), nu membri din biserică, doar fii şi fiicele. Acolo este doar un singur lucru 
care va produce aceea, şi acela este noua naştere. Naşterea din nou este singurul lucru care va produce o relaţie cu 
Dumnezeu. Este aceasta corect? Fii şi fiicele..... 
        Apoi, cînd aceasta are loc, atunci "Ce vom face noi după ce ne-am născut din nou?". Atât de mulţi mă întreabă pe 
mine această întrebare. "Ce voi face eu atunci, frate Breanham?" Dacă tu eşti născut din nou, întreaga ta natură este 
schimbată. Tu eşti mort pentru lucrurile pe care odată le-ai crezut ( în care te-ai încrezut înainte ). 
        "Ei bine", vei spune tu, "Frate Branham, cînd am aderat la biserică, am primit aceasta". Ei bine, atunci cînd 
Dumnezeu spune că Isus Cristos este acelaş ieri azi şi în veci, El încă vindecă bolnavii, El încă arată vedenii.... "Dar, Frate 
Branham, biserica mea....." Acum, tu nu eşti născut din nou. Vedeţi? Tu nu poţi fi, pentru că dacă adevăratul Dumnezeu, 
dacă Viaţa Lui este în tine, aşa cum tu eşti în viaţa tatălui tău, şi dacă adevărata Viaţă a lui Dumnezeu este în tine şi 
adevăratul Duh care a fost în Cristos este în tine, cum poate Duhul să trăiască în Isus şi să scrie aceasta şi apoi să vină din 
nou jos în tine şi să nege aceasta. Vedeţi? El nu poate. El va puncta fiecare cuvînt ca fiind adevărat. 
        Când aceasta are loc, atunci lucrul pe care îl vei face, este că , tu vei afla că prin Duhul care a venit în tine de la 
nasterea din nou, tu vei crede şi vei face totul ceea ce Dumnezeu spune în Cuvîntul Lui ca tu să faci. Şi totul ce spune 
fiecare verset din Biblie pentru tine, tu vei puncta cu un "Amin".Şi tu nu te vei opri zi şi noapte pînă cînd tu nu îl vei 
primi. Aceea este adevărat. Adevărat. Şi în tot acest timp, tu cu siguranţă, deasupra oricărui lucru, vei produce roade ale 
Duhului (Gal. 5: 22).  
        Tu spui, "Voi vorbi eu în limbi?" Tu ai putea face asta, sau ai putea să nu faci asta, dar tu un lucru vei face cu 
siguranţă. Tu vei aduce roade ale Duhului, şi roadele Duhului sânt, dragostea, bucuria, pacea, răbdarea, smerenia, 
blândeţea, suferinţa. Temperamentul vostru nu va fi.....Doar amintiţi-vă, cînd tu ai aceasta, aceea va otrăvi Duhul Sfânt 
departe de la tine. Vedeţi? Când tu ajungi la un loc unde tu vrei să-ţi dai importanţă faţă de oricine vine în contact cu tine, 
acolo este ceva greşit. Când tu ajungi la un loc unde un slujitor citeşte din Biblie că este greşit să faci un anumit lucru, 



doar aminteşte-ţi, acolo nu este nici un pic de Creştinism, de loc. "După roade îi veţi cunoaşte", este ceea ce Isus a spus 
(Matei 7: 15-20). 
        Dacă Cuvântul şi Dumnezeu spune aşa, că Duhul din voi va fi în acord cu acel Cuvânt de fiecare dată, pentru că 
Duhul Sfânt Original, va fi în acord cu Cuvântul, pentru că Cuvântul este Viaţă şi Duh. Isus a spus, " Cuvintele Mele sînt 
Viaţă".(Ioan 6: 63). Şi dacă tu ai Viaţa Eternă, Şi El este Cuvântul, cum poate Cuvântul să nege Cuvântul? Vedeţi? Ce fel 
de persoană ai face (crede) pe Dumnezeu? Acolo este un lucru pentru a ştii că tu eşti un Creştin, când tu poţi fi deplin de 
acord cu fiecare Cuvânt a lui Dumnezeu, şi tu te vei găsi în stare să iubeşti pe duşmani. (Matei 5: 43-48). 
        Cineva zice, " Ei bine, el nu este nimic altceva decât un holy- roller". Şi tu începi să devii......Oh, fii atent, fii 
atent.... Dar când tu cu adevărat te găseşti că tu îi iubeşti, indiferent de ce fac ei, tu încă îi iubeşti, tu vei începe să 
găseşti...... 
        Şi răbdarea ta ajunge de la atât de lungă, pînă cînd doar nu mai trebuie să se termine (fără margini). Şi oricine 
doar continuă să spună lucruri despre tine, "Ei bine, mie nu îmi pasă ce spui tu...." Nu lăsa să se stârnească. Dacă tu te 
stîrneşti la aceasta, tu mai bine du-te şi te roagă mai înainte de a vorbi cu ei. Vedeţi? Da, nu te băga în seamă. Să nu-ţi 
placă să te bagi în seamă. Dacă vei auzi pe cineva ridicîndu-se  în biserică şi să spună, "Ştiţi ceva? Eu vă spun că, Cutare 
şi cutare a făcut aşa şi aşa" tu spui, "Acum, Frate , să-ţi fie ruşine". 
        Şi dacă tu spui, "Oh, aşa este?" Asculţi la scandal? Ai grijă, Duhul Sfânt nu este un bârfitor. Vedeţi? Nu, nu, nu, 
nu. Inima care este ocupată de Duhul Sfânt, este plină de sfinţenie, puritate, curăţie, negândind la rău, nefăcând nici un 
rău, crezând totul, suferind, şi îndelung răbdătoare. 
        Nu-ţi da importanţă - nu te agita. Când familia intră în aceasta (îsi dă importanţă - se agită), nu intra şi tu cu ei. 
Acum, nu te băga în seamă - nu te agita. Vedeţi? Răbdarea respiră răbdare. Primul lucru pe care îl afli, este că Duhul 
Sfânt se întristează, se îndepătează de la tine şi tu te vei tempera - domoli. Atunci Duhul Sfânt Îşi ia zborul. Aceasta este 
corect. Răbdarea respiră răbdare, şi dragostea respiră dragoste. Fiţi plini de dragoste. Isus a spus, "Prin aceasta vor 
cunoaşte oamenii că sînteţi ucenicii Mei, că aveţi dragoste unul faţă de altul". Aceasta este roada Duhului Sfânt: 
dragostea (Ioan 13: 34-35) 
       Şi voi ştiţi, că fiecare dintre voi este un mic creator? Aţi ştiut voi asta? Cu siguranţă. Voi aţi văzut oameni în jurul 
cărora doar vă place să vă aflaţi, şi voi nu ştiţi de ce, doar acel tip de persoană iubitoare. Nu aţi văzut voi? Doar aşa de 
drăguţi ei.... Vouă doar vă place să fiţi în preajma lor. Ei crează o atmosferă prin viaţa pe care ei o trăiesc, felul cum 
vorbesc, conversaţia lor. Apoi voi aţi văzut pe acei oameni pe care voi îi evitaţi. Tot timpul ei vor să vorbească despre 
ceva rău, să vorbească despre cineva, şi să spună, "Oh, doamne, iată că ei vin, ei vor porni să critice pe cineva. El este aici 
acum, el va merge şi va vorbi despre omul acesta. Totul ceea ce ei fac este să spună tot felul de glume murdare, sau ceva 
despre femei, sau ceva de felul acesta". Tu doar urăşti să fii în jurul lor. Vedeţi? Ei crează. Părând să fie oameni drăguţi, 
dar ei crează acea atmosferă.  
Şi ceea ce gândeşti tu, ceea ce faci tu, acţiunile tale, faptele, lucrurile despre care tu vorbeşti, crează o atmosferă...... 
        Lasă-mă să mă uit la ceea tu priveşti, la ceea ce tu citeşti, felul de muzică pe care-l asculţi, grupul (societatea) cu 
care esti împreună, şi eu îţi voi spune ce fel de duh (spirit) este în tine. Vedeţi? Da. 
        Tu auzi un tip spunând, "Eu, am făcut aşa şi aşa ? Acea grămadă de ..." Doar amintiţi-vă, mie nu-mi pasă ce spune 
el, acţiunile (faptele) lui vorbesc mai tare decât arice ar putea spune el.  El poate să mărturisească că este un Creştin, 
(desigur), şi poate să facă orice, dar tu doar urmăreşte ce fel de viaţă trăieşte el. Aceea spune ce este el. 
     * Lăsaţi-mă să vă spun ceva, acum, doar nu aderaţi la biserică. Aceea nu va merge. Voi trebuie să vă naşteţi din nou, 
nu o mişcare construită emoţional, nu ceva ce tu ai spune, "Ei bine, eu am strigat. Eu am vornit în limbi. Eu am făcut 
aceasta sau cealaltă." -Când cu adevărat jos în inima ta, Ceva vine să te schimbe, şi tu devii o nouă creaţie în Isus Cristos, 
tu primeşti Persoana, Cristos Isus, când toate lucrurile vechi mor, şi lucruri noi sînt născute din nou, tu îndrepţi aceste 
lucruri, ce ai făcut greşit (rău), tu iubeşti duşmanul, tu te rogi pentru acei ce te dispreţuiesc şi te batjocoresc. Aceea este 
cînd tu eşti un Creştin. Copacul se cunoaşte după roadele ce le face. 
     * În Ioan 12: 20-25, noi vedem Grecii dorind să-L vadă pe Isus. Ei niciodată nu L-au găsit la Crăciun, niciodată nu 
L-au găsit în vreo organizaţie, niciodată nu L-au găsit în vreun crez, El niciodată nu indicat spre vreuna din acestea. Aţi 
prins-o voi bine? Dar El a arătat înspre Cruce, să mori, să mori. Un ucenic adevărat spune, "Tu trebuie să mori" - " Cum 
ştiu eu cînd sînt mort?" - Când tu recunoşti tot acest Cuvânt de a fi Adevărul, atunci Cuvântul va începe să trăiască în tine. 
        Aşa cum Isus Spunea, "Cînd voi veţi accepta acest Cuvânt, acest Cuvânt se va face manifest în voi. El va face 
(produce) aceleaş lucruri pe care El le-a spus că le va face în voi". 
     *  Oh, atât de mulţi încearcă astăzi să se ţină şi să-şi susţină ideea proprie, - "Eu am calea (înţelegerea) mea despre 
aceasta. Eu cred aceasta". - Dar tu nu poţi să-L găseşti pe Cristos, până când tu mori faţă de tine însuţi şi Îl accepţi pe El, 
Cuvântul, apoi tu vei găsi Viaţa.  
     *  De aceea Isus a spus, -"Tu trebuie să te naşti din nou."- Calea ca tu să te naşti din nou, este, ca tu să te laşi pe tine 
însuţi la o-parte şi să mori, şi apoi Duhul lui Cristos vine în tine. Atunci tu nu mai eşti al tău, este Cristos în tine, Duhul 
Sfânt.  Pavel a spus, "Eu mor în fiecare zi (1 Cor. 15: 31); şi nu mai trăiesc eu, ci Cristos trăieşte în mine" (Gal.2: 19-20). 
Vedeţi, Cristos.... 
     *  Acum, ei spun, "Prea multă religie te va face pe tine nebun".- Prea mult din lucrurile rele te va face să înebuneşti, 
- Dar religia lui Isus Cristos, dacă tu eşti nebun, te va pune într-o minte corectă. Vedeţi? Tu nu eşti corect, pînă tu nu eşti 
născut din nou. Tu nu eşti în regulă mintal, pînă cînd tu nu eşti născut din nou. Un om nu este în condiţia lui corectă, pînă 
cînd nu este născut din nou. El este o bestie (un animal) în inima lui, pînă cînd el nu este născut din Duhul Lui Dumnezeu, 
şi atunci duhul lui natural este scos afară din el, şi Duhul lui Dumnezeu Îşi ia locul Lui să conducă. Aceasta îl va conduce 



pe el şi îl va călăuzi în tot adevărul şi în toată lumina. Aceasta este corect. Şi dacă un om nu face aceasta, ştiind că altfel 
(fără aceasta) el este legat de iad, atunci acolo este ceva greşit cu mintea lui. De ce, oamenii nu vor să primească aceasta?  
De ce?  
        Ei refuză să ia medicamentul doctorului, noua neştere. 
     * Acum, învăţători falşi vor aduce naşteri false. Adevăraţii profeţi, vor aduce Cuvântul, naşterea 
Cuvântului, din Cuvânt, Cristos. Profeţii falşi, vor aduce naşteri false, naşterea bisericilor, naşterea crezurilor, 
naşterea denominaţiunilor. Şi iată-le, aici sânteţi voi, Fraţi Penticostali, senzaţii false, şi spuneţi că un om are 
Duhul Sfânt pentru că a vorbit ân limbi. Eu am văzut diavoli vorbind în limbi, creioane punându-se să scrie în 
limbi necunoscute. Aceasta nu înseamnă nimic. Vedeţi, trebuie să fie o viaţă: după roade îi veţi cunoaşte. 
"Frate Branham, crezi tu în vorbirea în limbi?" Da domnule. "Crezi tu în strigări?" Da, domnule. Să fii un 
Creştin, Eu cred aceasta. Eu cred Cuvântul lui Dumnezeu. Dar dacă viaţa nu este acolo ca să dovedească.... 
       Megând acolo afară, o cămaşă îndesată, "Glorie lui Dumnezeu, aleluia", şi apoi să -mi spună că aceea-i 
Cristos ? Cristos a fost smerit, umil, şi blând. 
       Şi ascultaţi, acum eu spun ceva aici, eu vreau ca voi să ascultaţi. Acele concepţii false (voi ştiţi ce este o concepţie 
falsă), călăuzeşte milioane de oameni la o naştere falsă. Învăţători falşi conduc oamenii să creadă în senzaţii, - "Pentru că 
ai strigat, şi ai sărit, tu Îl ai (Lai primit). Oh, pentru că tu ai primi un simţ ciudat peste tine, tu ai văzut lumini în faţa ta, şi 
nu ai mai văzut, şi ai mers necontrolat (de om beat), aceea este mantaua lui Ilie peste tine. Aşa este, tu Îl ai. Oh, tu ştii ce 
eşti tu? Tu eşti un fiu manifestat a lui Dumnezeu". - Unde crezi că te afli ?- Învins, înşelat. Aceea este corect. - "Glorie lui 
Dumnezeu, am mers într-o noapte şi am avut un vis." Oh, da. "Oh, eu am văzut aceea şi am văzut aceasta".......Da. "Nu 
crezi tu în vise?" Da domnule, eu cred de sigur. Dar dacă un vis nu potriveşte cu Cuvântul lui Dumnezeu, atunci este 
greşit.  Acesta este Adevărul aici, staţi în Acesta. Da Domnule. Conduc milioane la naşteri false, doar crezând...... 
      Dacă tu eşti născut din Dumnezeu, tu eşti spălat în Apa Cuvântului (Efeseni 5: 25-27), separat de lucrurile lumii, şi 
crezând pe Dumnezeu. Tu eşti mort. Tu eşti mort faţă de gîndirea ta, mort faţă de ideile tale, mort faţă de tot altceva 
înafară de Cuvântul lui Dumnezeu (Col. 3: 1-4). El trăieşte în tine, lucrând prin tine, dovedind că acesta este Cuvântul lui 
Dumnezeu. Tu spui, "Eu sânt mort faţă de lume. Eu sînt mort pentru lume, Frate Branham". Şi poţi să negi Cuvîntul lui 
Dumnezeu?  Isus a spus, "Aceste semne vor urma pe cei ce cred".Acum, noi ajungem jos la ceea ce înseamnă să fii 
născut din nou.Vedeţi? 
      Incă cu temperament, încă meschin, arogant, dacă cineva spune ceva despre tine, tu eşti gata să sari la bătaie, şi apoi 
să fii nascut din Duhul lui Dumnezeu ? Nu. Duhul lui Dumnezeu nu face astfel de lucruri. Nu. Duhul lui Dumnezeu este 
smerit, umil, dulce, îndelung răbdător. Acesta este Dumnezeu, iubind, iertând, acesta este Duhul lui Dumnezeu. Oh,da. 
       Dar ei ţin de acea denominaţiune, şi vorbesc îm limbi, profeţesc, fac tot felul de lucrări. Isus a spus că ei vor face: 
"Având doar o formă de închinare"(2 Tim.3: 1-5). Se ţin de acea denominaţiune pentru că acela este tatăl lor, ei au fost 
născuţi acolo din acel tată denominaţional. Dar dacă tu eşti născut din Dumnezeu, Acela este Tatăl tău, El este Cuvântul, 
Cuvântul. Nu contează câte senzaţii tu ai, eşti tot un copil al Satanei, până când tu devii mort faţă de lume, şi viu în 
Cristos. 
       Un suflet, rău sau bun, moartea nu-l va schimba. Eu am multe Scripturi scrise aici  jos, şi aş vrea să comentez 
puţin despre ce este un suflet. Ce este un suflet? Eşti tu. Tu eşti un suflet, partea din înlăutrul tău. Şi când tu mori, în faza 
(forma) în care este aici înlăuntru, aşa este forma în care el se duce. El merge la destinaţia lui. Tu nu poţi să-l împingi mai 
sus indiferent ce ai face tu pentru aceasta, de aceea sufletul trebuie să fie schimbat aici, născut din nou. 
     * Nu încerca să ai ceva senzaţii sau orice altceva ce să ia locul Duhului Sfânt. Când vine naşterea din nou, 
tu vei fi schimbat. Tu nu va mai trebui să faci ceva ca să o dovedeşti, viaţa ta o va dovedi. Aşa cum va fi 
umblarea ta, dragostea ta, pacea, îndelunga răbdare, blândeţea, smerenia, răbdarea,  aceea este ceea ce tu eşti. 
şi toată lumea va vedea reflecţia lui Isus Cristos în tine. 
        Acum, vorbirea în limbi, strigarea acolo, acelea sânt atribute care doar urmează acel fel de viaţă. Şi tu 
poţi lua personificarea acestor atribute şi niciodată să nu ai acea Viaţă. Noi vedem aceasta. Câţi dintre voi 
cunosc aceasta de a fi adevărat? Bineînţeles, cu siguranţă voi cunoaşteţi. Doamne, voi o vedeţi peste tot în jurul 
vostru. 
        Deci, acolo nu este nimic ce tu poţi să spui că aceasta ar fi dovada Duhului Sfânt, până când aceasta 
este (devine) viaţa pe care tu o trăieşti. Acum dacă tu vrei să vorbeşti în limbi, aceea este perfect în regulă dacă 
tu trăieşti viaţa care dovedeşte aceasta. Aceea este corect. Şi dacă tu vrei să strigi, bine, este bine. Eu strig de 
asemenea, am o bucurie cîteodată că abia mai pot purta (încălţa) o pereche de pantofi, mi-ar plăcea să sar afară 
din ei. Şi aceasta este minunat. Eu o cred. 
 
 
 
Extrase  din : "Durerile naşterii" pg. 13, 27 / "Demonologie-Tărâm fizic" par. 56-57 / "Sămânţa nu este moştenitoare cu 

pleava"(65-0218) par.48-50 / "Epoca Smirna" -CAB pg. 154 / "Epoca Efes" CAB.pg 96-97 / "Personificarea 
Creştinismului" par. 110-114 / "Este viaţa ta vrednică de evanghelie" par.137-153 / "Ochii lor s-au deschis" 

par.88 / "Domnilor noi am vrea sa-L vedem pe Isus" pg.15 + 30 / "Evanghelismul timpului din urmă" par. 57 
"De ce" (60-0309) par. 19 / "Voi trebuie să vă naşteţi din nou" par.129-131 , 107-111 


